
Interpellation av Sussie Åhlander (L) gällande hantering
av genomförandeplaner inom LSS-verksamheten

Vid fullmäktiges sammanträde i februari fick ledamöterna ta del av Kommunrevisionens utlåtande
angående granskning av omsorgsnämndens LSS-verksamhet. Det framkom att det fanns omfattande
brister gällande genomförandeplaner, och endast ett av de femton granskade
individdokumentationerna faktiskt uppfyllde kraven.

En genomförandeplan ska upprättas inom två veckor från det att insatserna verkställs. Det är en
överenskommelse mellan brukaren och utföraren om hur de beviljade insatserna ska genomföras,
vilka mål som finns med insatserna och hur målen ska utvärderas och följas upp.
Genomförandeplanen ska revideras årligen samt vid behovsförändringar. Att omsorgsnämnden
uppvisar brister i hanteringen av detta är en mycket allvarlig kvalitetsmarkör.

De organisationer där dessa brister påträffas har ofta en lång väg att gå, både bland omsorgspersonal
och arbetsledning, vad gäller utbildningsinsatser i dokumentation samt arbetskultur och attityd. Jag
vill nu veta hur nämnden ska komma till rätta med problemet.

Mot denna bakgrund vill jag fråga till omsorgsnämndens ordförande Asal Gohari (S):

● Har man startat en utredning av allvarlig händelse eller upprättat en IVO-anmälan?
● Finns det en handlingsplan?
● När kommer samtliga brukare inom omsorgsnämndens ansvarsområde att ha en

genomförandeplan?
● Vilka utbildningsinsatser kommer att krävas?
● Hur ska detta följas upp framöver?

Sussie Åhlander (L)
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